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dzenia adw okata przez k lien ta po praw om ocnym  zakończeniu sprawy. Dąży się do 
zm iany arkusza rozliczeniowego.

Zakończenie kom pleksowych prac nad projektem  nowelizacji ustaw y o ustro ju  
adw okatury  i przepisów  związkowych przew iduje się na przyszły rok.

Dużo uwagi poświęca NRA sprawom  socjalno-bytow ym  adwokatów . P rzew iduje 
się popraw kę regulam inu FSK. Czyni się s ta ran ia  o zm niejszenie składek ubezpie
czeniowych. Wszczęte zostały kroki w  celu pozyskania w  okolicy W arszawy obiektu 
na cele rekreacy jne z w ykorzystaniem  go zarazem  na cele szkoleniowe. NRA za
mierza bowiem  urealnić i upraktycznić akcję doskonalenia zawodowego adw okatów  
oraz szkolenia aplikantów  adwokackich.

W znowione też będzie w ydaw anie broszur szkoleniowych oraz opracowane zosta
ną metody doskonalenia zawodowego i szkolenia. Spraw ie popraw ienia jakości pracy 
adw okatów  Naczelna Rada A dw okacka poświęca wiele uwagi.

Aczkolwiek spraw a ferii sądowych nie została jeszcze ustaw owo załatw iona, jest 
zapew nienie ze strony kierow nictw a resortu, iż w drodze zarządzenia zostaną w pro
wadzone odpowiednie środki um ożliw iające adw okatom  korzystanie z urlopów  w y
poczynkowych w okresie letnim .

Poruszone w dyskusji zagadnienie przyw rócenia kognicji sądów w spraw ach ze 
stosunku pracy i odszkodowań za w ypadki przy pracy w ym aga decyzji czynników 
politycznych.

W spółpraca z resortem  układa się jak  -najpomyślniej, w atm osferze zrozum ienia 
i życzliwości ze strony kierow nictw a resortu .

adw. Ignacy Nowak

„PALESTRA”
O rgan Naczelnej Rady Adwokackiej 
W a r s z a w a

Uprzejmie proszę o zamieszczenie w naszym miesięczniku następujące
go sprostowania:

„W monografii wydanej przez Radę Adwokacką Wojewódzkiej Izby 
Adwokackiej w Rzeszowie z okazji XX-lecia w rozdziale „Adwokatura 
Rzeszowska pod okupacją hitlerowską” (str. 20 i 21) zamieściłem w y
cinki dotyczące sytuacji adwokatury krakowskiej w czasie okupacji 
hitlerowskiej, które opracował w w yniku żmudnych dociekań adw. 
Witold Bayer z Warszawy — przy czym cytując te fragmenty nie poda
łem w odsyłaczu, że dotyczą one artykułu adw. Witolda Bayer a pod 
tytułem: Samorząd adwokacki w  dobie walki z okupacją hitlerowską 
(przyczynki do dziejów adwokatury polskiej w okresie 1939—1945), 
opublikowanego w numerze 11 str. 33 i nast. „Palestry” z roku 196S, 
i nie podałem tego w bibliografii zamieszczonej na str. 101.
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Uważając, że w tym  naruszyłbym prawa autorskie — uprzejmie prze
praszam adw. Bayera za to przeoczenie”.

Tego rodzaju wspomnienia adw. Bayera posiadają źródłowy histo
ryczny charakter w znaczeniu unikalnym i dlatego prostuję niniej
szym przeoczenie, za co jeszcze raz przepraszam adw. Bayera.

Adw. Mieczysław Cincio

S p r o s t o w a n i e

W  n u m e r z e  7 — 8  „ P a l e s t r y ”  z  b r .  n a  s t r .  1 1 3  w  n o t a t c e  „ O d z n a c z e n i a  

p a ń s t w o w e  d l a  a d w o k a t ó w ”  p o d a n o ,  ż e  c z ł o n e k  I z b y  ł ó d z k i e j  a d w .  S t e f a n  

S o b i e r a j  o t r z y m a ł  K r z y ż  K a w a l e r s k i  O r d e r u  O d r o d z e n i a  P o l s k i ,  p o d c z a s  

g d y  f a k t y c z n i e  z o s t a ł  o d z n a c z o n y  K R Z Y Ż E M  O F I C E R S K I M  O R D E R U  

O D R O D Z E N I A  P O L S K I .

R e d a k c j a  p r z e p r a s z a  K o l .  S o b i e r a j a  z a  p o m y ł k ę .


